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ناتوانی محيط بانان در دفاع از خود
رئيس سازمان حفاظت محيط  زيست تاکيد کرد که نقش محيط 
بان��ان مانن��د افراد نيروي انتظامي اس��ت ام��ا آنان قادر به دفاع از 
خود نيس��تند.به گزارش ايس��نا، عيسي کلانتري در حاشيه جلسه 
هيئت دولت در جمع خبرنگاران درباره سرنوشت لايحه مربوط 
به محيط بانان گفت: اين لايحه در مجلس در حال بررسي است 
و اميدواريم زودتر تصويب شود.وي ادامه داد: نقش محيط بانان 
ش��بيه به نيروي انتظامي اس��ت اما در ش��رايطي، قادر به دفاع از 
خود نيس��تند که اميدواريم با تصويب اين لايحه در مجلس آنها 
بتوانند همچون ضابطان انتظامي عمل و با وقت بيشتري از حيطه 

وظايف خود دفاع کنند.

مأموران برخورد با سدمعبر، پليس نيستند
جانشين فرمانده ناجا تاکيد 
ک��رد که ماموران برخورد با 
سد معبر شهرداري يا همان 
ش��هربان، نيروي پليس و 
يگان هاي حفاظت نيستند.

مني  مو ر س��کند ا ر ا د سر
گردهماي��ي  درحاش��يه 
يگان ه��اي حفاظت پليس 
پيش��گيري و رده هاي تابع 

که پيش ازظهر روزگذش��ته در مقر مرکزي ناجا برگزارش��د، با 
بيان اينکه وضعيت امنيتي کش��ورمان مطلوب است،گفت:ايران 
س��ال 96 امن تر از ايران 95 اس��ت. اين امنيت در ش��رايطي به 
دس��ت آمده که ناامني هاي مختلفي درکش��ورهاي منطقه وجود 
دارد اما خوشبختانه تحت هدايت هاي مقام معظم رهبري ايران 
از وضعيت امنيتي مطلوبي برخورداراست.وي در پاسخ به سوال 
ايس��نا که آيا مأموران س��د معبر شهرداري، نيروي پليس يا يگان 
حفاظت محس��وب مي ش��وند يا خير؟ گفت: ش��هردابان ها جدا از 
اين موضوع هس��تند و نيروي پليس محس��وب نمي شوند و طور 
ديگ��ري فعالي��ت مي کنند.جانش��ين فرمانده ناج��ا درباره نحوه 
اعط��اي تجهيزات ماموران يگان هاي حفاظتي نيز تصريح کرد: 
اين موضوع براس��اس ميزان کارآمدي و همچنين آموزش هاي 
مأموران مورد بررس��ي قرارمي گيرد وبا توجه به وظايف و نقش��ي 
که مأموران پليس برعهده دارند، تجهيزات در اختيارش��ان قرار 

گرفته و آموزش هاي لازم را نيز مي بينند.
س��ردارمومني ب��ا بي��ان اينکه مأم��وران ي��گان حفاظت تحت 
حمايت پليس هس��تند، گفت: اين افراد مي توانند در س��ازمان ها، 
وزارتخانه ها، شرکت ها وپاساژها فعاليت کنند، البته شهروندان و 
افرادي که مي خواهند از يگان هاي حفاظت، نيرو دريافت کنند. 
بايد توجه داش��ته باش��ند که حتما از ش��رکت هاي معتبر و تحت 
نظارت پليس اين نيروها را دريافت کنند. نيروهاي تحت پليس 
کارت شناس��ايي دارند و براين اس��اس فعاليت مي کنند.وي در 
پاسخ به سوال ديگر ايسنا درباره احتمال جعل لباس يگان هاي 
حفاظ��ت در برخ��ي از مراک��ز خصوصي اظهار کرد: پليس بر اين 
م��وارد نظ��ارت داش��ته و با هرکس��ي که بخواه��د با جعل لباس 
پلي��س و يگان ه��اي پليس اقدامات مجرمان��ه اي را انجام دهد، 

برخورد خواهد کرد.

بهبود کمي آب شرب 4 روستا 
در شهرستان انديمشک

تجارت-اس��تان خوزس��تان: با عمليات تعويض پمپ و تعمير و 
رفع نقص تابلو برق، آب ش��رب 4 روس��تا با جمعيتي بالغ بر 4 
هزار و 600 نفر بلحاظ کمي بهبود يافت.آب شرب اهالي شريف 
ش��هرک دوکوهه و روس��تاهاي تحت پوشش آبرساني مجتمع 

امام زاده احمد )ع( بلحاظ کمي بهبود يافت.
مدير امور آبفاروستايي شهرستان انديمشک با بيان اينکه آب 
ش��رب تعدادي از روس��تاهاي تحت پوشش امور آبفاروستايي 
انديمش��ک بلح��اظ کمي بهبود يافته اس��ت، گف��ت: با اجراي 
عملايت تعويض پمپ آب چاه ش��ماره يک ش��هرک دوکوهه 
بدليل س��وختگي تعويض ش��د و با نصب پمپ جديد آب شرب 

اهالي شهرک دو کوهه بلحاظ کمي بهبود يافت.
منصور موس��ايي ادامه داد: ش��هرک دو کوهه جمعيتي بالغ بر 
4هزار نفر را تحت پوش��ش دارد.وي با اش��اره به تعويض پمپ 
آب و عملي��ات تعمي��ر و رفع نقص تابلو برق مجتمع آبرس��اني 
روس��تايي امام زاده احمد )ع( گفت: اين مجتمع 3 روس��تاي 
پاچن��ار، چکي��ره و ام��ام زاده احمد با جمعيتي بالغ بر 600 نفر را 

تحت پوشش آبرساني دارد.
موس��ايي اف��زود: ام��ام زاده احمد از جمله مناطق گردش��گري 
شهرستان انديمشک بشمار مي رود که با توجه به تردد بالاي 
زوار و گردشگر نياز به بهبود کيفي و کمي آب شرب اين روستا 
وجود داش��ت که به همت کارکنان اين امور با اقدامات انجام 
شده مشکل تامين آب شرب پايدار و بهداشتي اين منطقه حل 
ش��د.گفتني اس��ت عمليات تعويض پمپ و 24 متر لوله دهش 
چاه با مشارکت مسوولين امام زاده احمد )ع( در راستاي تامين 
پمپ و لوله و اجراي کارکنان آبفاروستايي شهرستان انديمشک 

انجام پذيرفت.

بازار عراق نخستين گام جهت حضور فعال 
شرکت های حفاری در بازارهاي بين المللي 

تجارت-اس��تان خوزس��تان: مديرعامل و رئيس هيئت مديره 
شرکت ملي حفاري ايران از آغاز رايزني هاي مستمر در زمينه 
 همکاري ه��اي مش��ترک با ش��رکت هاي نفت��ي در عراق خبر

 داد.
س��پهر س��پهري در نشست با مدير دفتر نمايندگي شرکت ملي 
نفت ايران در عراق اظهار داش��ت: اين ش��رکت حضور فعال 
در بازارهاي کش��ورهاي نفتخيز منطقه، صدور خدمات فني و 
مهندس��ي و ارائه خدمات آموزش��ي حفاري را هدفگذاري کرده 
است.وي با اشاره به توانمندي هاي شرکت ملي حفاري ايران در 
زمينه هاي عملياتي، پشتيباني، فني و تخصصي و برخورداري از 
متخصصان مجرب و کارآزموده در بخش هاي مختلف حفاري، 
اف��زود: نخس��تين بازار هدف، حض��ور در پروژه هاي حفاري در 
کشور عراق است.در اين نشست مدير دفتر نمايندگي شرکت 
مل��ي نف��ت ايران در عراق گفت: ش��رکت ملي حفاري ايران از 
توانمندي و ظرفيت هاي لازم براي حضور فعال در پروژه هاي 
بين المللي و منطقه اي برخوردار مي باشد.سيد محمد موسوي 
افزود : با توجه به مجاورت ميادين نفتي بويژه در مناطق جنوبي 
دو کشور و حضور شرکت هاي متعدد بين المللي در اين ميادين، 
ورود شرکت ملي حفاري ايران به بازار حفاري کشور عراق از 
اولويت بسيار بالايي برخوردار است.در پايان اين نشست مقرر 
گرديد اداره بازار يابي و همکاري هاي بين المللي شرکت ملي 
حفاري در کوتاهترين زمان ممکن نس��بت به تهيه مس��تندات 

فني لازم و پيگيري کار اقدام نمايد. 

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

"هابيل درويش"استعفا دادطرح ساماندهي املاک در راستاي شفافيت در انتظارتعيين تکليف معلمان حق التدريسي 
وزير آموزش و پرورش در خصوص تعيين 
تکليف وضعيت معلمان حق التدريسي به 
خصوص در شهرهاي کوچک و دور افتاده 
توضيحاتي را ارائه کرد.سيد محمد بطحايي 
در خص��وص بحث اس��تخدامي بعضي 

معلمان حق التدريسي در شهرهاي کوچک و دور افتاده نيز گفت: 
مجلس اخيرا کليات طرحي را به تصويب رسانده و جزئيات آن قرار 
است در کميسيون بررسي شود که ما منتظريم آن طرح در خصوص 
نحوه به کارگيري نيروهاي حق التدريسي براي آموزش و پرورش 
تعيين تکليف کند. اما تا آن زمان که آن طرح به تصويب برسد، استفاده 
از همکاران عزيزمان که حق التدريسي هستند کما في السابق است.

وي افزود: اميدوارم مجلس اين طرح را با لحاظ نظرات کارشناسي 
وزارت آموزش و پرورش مورد بررسي قرار دهد.

س��خنگوي شوراي شهر تهران، ري و 
تجريش درخصوص طرح س��اماندهي 
درش��هرداري  ام��لاک  واگ��ذاري 
توضيحاتي را ارائه کرد و گفت:متاسفانه 
درس��ال هاي اخي��ر ش��اهد بوديم که 

ش��هرداري از ريل قانون فاصله گرفته وش��ائبات زيادي دراين 
خصوص وجود دارد.علي اعطا درتشريح جزييات طرح بازنگري 
در واگ��ذاري ام��لاک ش��هرداري تهران ب��ه غيرکه کليات آن 
درجلس��ه ش��وراي ش��هر تهران، ري و تجريش تصويب شد،با 
بيان اينکه اين طرح در راس��تاي ش��عارهاي ش��وراي ش��هر و 
شهرداراس��ت، گفت:ما ازارائه اين طرح اهدافي را به نفع مردم 
پيگي��ري مي کني��م به گونه اي که با ارائه اين طرح مي خواهيم 

شهرداري به مسير قانوني خود برگردد.

هايبل درويش مديرعامل متروی تهران 
دردوره مديريت شهری قاليباف ازسمت 
خود استعفا داد.به گزارش تسنيم،هابيل 
دروي��ش مديرعام��ل مت��روی تهران 
دردوره محمد باقرقاليباف شهردار سابق 

تهران ازسمت خود استعفا داد.در بخشی ازمتن استعفای درويش 
به محمدعلی نجفی شهردارتهران آمده است:اکنون که به لطف 
پروردگاروتکي��ه برتفکرومديريت جه��ادی وبه همت همکاری 
مخل��ص و خ��دوم در مجموعه ش��رکت راه آهن ش��هری تهران 
وحومهومديريت ش��هری اين اقدامات بزرگ به س��رانجام رسيده 
است وبا عنايت به پاره ای ازموضوعات شخصی ازادامه همکاری 
درمجموعه ش��هرداری تهران معذورم و بدين وس��يله اس��تعفای 

اينجانب ازسمت مديرعاملی متروی تهران تقديم می شود.

اخــبار شـهرستان

توجه به اقتصاد دريا محور در منطقه آزاد قشم

مدير کل کميته امداد استان بوشهر:

بيش از 14 هزار سبد غذايي به کودکان مبتلا به سوء تغذيه زير 5 سال پرداخت شد

بازديد شهردار باقرشهر از پروژه هاي عمراني و اماکن شهرداري 

فرماندار قشم: دولت حساب ويژه اي براي مشارکت مردم در جهت توسعه باز کرده است

همزمان با روز جهاني کودک صورت گرفت:

آموزش مصرف بهينه آب در سطح مدارس شهرستان ملارد

برگزاري جلسه بررسي پيشرفت فيزيکي بيمارستان 374 تختخوابي 
ايلام با حضور مسئولان کشوري و استاني در وزارت راه و شهرسازي 

تجارت-عل��ي کيواني- باقرش��هر؛ ش��هردار 
باقرشهر به همراه مديران شهري از پروژه هاي 
عمراني و اماکن شهرداري بازديد به عمل آورد 
.عليرضا ناصري پور شهردار باقرشهر به همراه 
حمي��دي مع��اون مال��ي و اداري ، اش��رفي پور 
مدير روابط عمومي ، حس��ني مسئول واحد فني 
عمراني و خدابنده لو مسئول واحد فضاي سبز از 
پروژه هاي عمراني و اماکن شهرداري باقرشهر 
بازديد کردند .پروژه کمربندي شرقي ، بوستان 

عطر س��يب و حيات وحش ، اس��تاديوم ايثارگران ، کتابخانه 9 دي ، 
ايستگاه و تجهيزات آتش نشاني ،گلخانه ، انبار ،واحد موتوري ، واحد 
اماني ، س��وله مديريت بحران ش��هرداري ، پروژه کمربندي غربي ، 

خانه ژيمنتاس��تيک ، زورخانه سيدالکريم )ع( و 
بوستان ها از جمله پروژه هاي عمراني و اماکني 
بود که صبح امروز توسط شهردار باقرشهر مورد 
بازديد و بررسي قرار گرفت .عليرضا ناصري پور 
با تاکيد بر خصوصي س��ازي اماکن ش��هرداري 
باقرش��هر گفت : ما بايد حداکثر اس��تفاده را از 
ظرفيت ه��اي موجود در ش��هرداري باقرش��هر 
انج��ام دهي��م و رون��د خصوصي س��ازي را در 
پيش بگيريم چرا که خصوصي سازي مي تواند 
بس��ياري از مش��کلات مالي را رفع نمايد و امکان ش��هرداري نيز بايد 
با درآمدزايي بخش��ي از هزينه هاي خود را متحمل ش��ده و باري از 

دوش شهرداري بردارند .

تجارت-قش��م:فرماندار شهرس��تان قشم گفت: 
دولت تدبير و اميد براي جذب مشارکت مردم در 
جهت توسعه و پيشرفت مناطق روستائي حساب 
ويژه اي باز کرده و معتقد اس��ت بدون مش��ارکت 
و همراهي مردم رونق، آباداني، توليد و اش��تغال 
محقق نمي شود. عليرضا نصري در آئين نماز جمعه 
روستاي کووه اي از توابع بخش مرکزي قشم با 
تبريک 15 مهر ماه روز ملي روستا و عشاير بيان 
کرد: در چهار سال گذشته اقدامات مناسبي براي 

ايجاد زير ساخت هاي عمراني و رفاهي انجام شده، او از مردم خواست، 
به عرصه توليد و اش��تغال ورود و به رفع معضل اش��تغال کمک کنند. 
نصري با ياد آوري وضعيت آب آشاميدني تا قبل از دولت يازدهم، خاطر 
نشان کرد: خدمتگزاران شما در شهرستان قشم بر اساس برنامه ريزي 
و سياس��ت دولت تدبير و اميد مبني بر رس��يدگي به زندگي روس��تائيان و 

رفع مشکلات رفاهي عمراني، توانستند شاخص 
آبرساني جمعيت روستايي شهرستان را از 3 به 83 
درصد ارتقا دهند.فرماندار قشم اقدامات انجام شده 
در زمينه تقويت شبکه هاي برق رساني و آسفالت 
ج��اده و معاب��ر در نقاط مختلف اين شهرس��تان را 
از ديگ��ر خدم��ات دولت تدبير و اميد ذکر و اظهار 
اميدواري کرد: مردم با کمک شورا و دهياري ها در 
حوزه توليد و اشتغال وارد شده و با شکل گيري عزم 
و انسجام ملي معضل بيکاري رفع و توليد و اشتغال 
کشور رونق گيرد.به گزارش روابط عمومي فرمانداري شهرستان قشم در 
پايان اين نشست صميمي که با حضور فرماندار و جمعي از مديران اجرايي 
شهرستان در جمع نمازگزاران روستاي کووه اي انجام شد، تصميماتي 
براي افزايش خدمت رساني و تقويت حوزه آب، برق، طرح هادي روستا، 

مخابرات و زمين چمن مصنوعي گرفته شد.

تجارت-شهرس��تان ملارد-عل��ي 
کيوان��ي- همزم��ان ب��ا روز جهاني 
ک��ودک آم��وزش و ترويج مديريت 
مصرفه بهينه آب در س��طح مدارس 
مقطع ابتدايي شهرستان ملارد انجام 
شد.مدير امور آبفاي شهرستان ملارد 
با اعلام اين خبر گفت: با توجه به اين 
که علاوه بر دانش آموزان، اولياء آنان 
و مربيان با مدرسه در ارتباط هستند، 

آموزش و ترويج بهينه سازي اصلاح الگوي مصرف در سطح 
مدارس بيش از هر محيط ديگر نتايج مثبت به دنبال خواهد 

داشت.خيرالله کريمي در ادامه افزود: 
فرهنگ س��ازي در مقطع ابتدايي به 
دليل پايه اي بودن بسيار مهم است 
و هرچ��ه س��ن افراد پايين تر باش��د 
فرهنگ پذيري از سوي آنان ساده تر 
انجام خواهد شد.او خاطر نشان کرد: 
آش��نايي با روشهاي صحيح مصرف 
و فعاليتهاي فرهنگي از س��وي دفتر 
رواب��ط عمومي و آم��وزش همگاني 
شرکت آب و فاضلاب شهرها و شهرکهاي غرب تهران به 
طور مستمر در طول سال برنامه ريزي و پيگيري مي شود.

تجارت-استان ايلام :جلسه بررسي 
پيش��رفت فيزيکي بيمارستان 374 
تختخوابي ايلام با حضور مسئولان 
کش��وري و اس��تاني در وزارت راه و 
شهرس��ازي دکت��ر خادم��ي و دکتر 
اميني معاونين وزارت راه و مس��کن 
و شهرس��ازي، مهندس س��ليماني 
اس��تاندار ايلام، نماين��دگان مردم 
اس��تان در مجلس شوراي اسلامي و 

رئيس دانشگاه علوم پزشکي ايلام در وزارت راه و مسکن 
و شهرس��ازي در تهران تش��کيل ش��د.، در اين جلسه دکتر 
علي دل پيش��ه رئيس دانش��گاه علوم پزش��کي ايلام در 
اين جلس��ه به بيان گزارش��ي از ميزان پيش��رفت فيزيکي 

و مش��کلات و چالش هاي فراروي 
تکميل بيمارستان 374 تختخوابي 
ايلام پرداخت.در ادامه نيز پيشرفت 
فيزيک��ي پ��روژه مه��م اح��داث 
بيمارس��تان 374 تختخوابي ش��هر 
ايلام و نيز تملک اراضي مجاور اين 
بيمارس��تان جهت طرحهاي توسعه 
آينده مجموعه توس��ط مس��ئولان 
مورد بحث و بررس��ي قرار گرفت و 
تصميمات مناسبي در جهت تسريع و توسعه اين پروژه مهم 
بهداشتي و درماني استان ايلام که از مصوبات سفررياست 
محترم جمهوري اسلامي ايران حضرت حجت الاسلام و 

المسلمين دکتر روحاني به استان مي باشد، اتخاذ گرديد.

قش��م  آزاد  منطق��ه  س��ازمان  تجارت-قش��م:مديرعامل 
گف��ت: اخي��را ب��ا همکاري مش��اور خارجي دو مزي��ت اقتصاد 
 دري��ا مح��ور و گردش��گري درياي��ي در اي��ن منطق��ه ايج��اد 

کرده ايم. 
به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد قش��م، حميدرضا مومني 
در نشس��ت مديران و مس��ئولان مناطق آزاد کشور با وزير امور 

اقتصادي و دارايي افزود: باتوجه به مزيت هاي انرژي نفت و گاز 
که در منطقه آزاد قشم وجود دارد، 4 پتروشيمي و 4 پالايشگاه 
در منطقه آزاد قش��م در حال احداث اس��ت، پالايشگاه شماره 1 
کارهاي آماده س��ازي در حال انجام اس��ت و پيش بيني سالانه 
100 ميليون بشکه نفت در دستور کار داريم.مومني منطقه آزاد 
قشم را يکي از بهترين مناطق براي توليد ميگو در کشور دانست.

مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم افزود: در حوزه گردشگري 
دو موضوع به صورت جدي در حال پيگيري است، يکي کاهش 
هزينه هاي سفر که مقدمات اوليه راه اندازي ايرلاين انجام شده و 
قرار است 80 درصد کل مبلغ توسط اعتباري که دولت اختصاص 
داده تامين شود و 20 درصد مابقي توسط سرمايه گذاران داخلي؛ 

و موضوع بعدي تبديل مسافر به گردشگر است.

تجارت-اس��تان بوش��هر: مدير کل کميته امداد اس��تان بوشهر از 
پرداخت 14 هزار و 428 سبد غذايي به 2 هزار و 448 کودک مبتلا 
به سوء تغذيه زير 5 سال در قالب طرح همسفره خبر داد.به گزارش 
سايت خبري کميته امداد، احمد لطفي، مدير کل کميته امداد استان 

بوشهر با بيان اينکه سوء تغذيه نوعي بيماري به شمار مي آيد که 
ب��ه عل��ت مص��رف ناکافي يا بيش از اندازه يک يا چند ماده غذايي 
بروز مي کند، گفت: " طرح همس��فره"به منظور تامين نيازهاي 
غذايي کودکان زير پنج سال مبتلا به سوء تغذيه، کمک به بهبود 
وضعيت کودکان، افزايش شاخص سلامت و ارتقاء سطح هوشي 
جامعه با کودکان س��الم از س��وي کميته امداد اجرا مي شود.وي با 
ش��اره به اينکه 2 هزار و 448 کودک مبتلا به س��وء تغذيه تحت 
حمايت کميته نشان کرد: در شش ماهه نخست امسال 14 هزار 
و 448 س��بد غذايي به 2 هزار و 448 کودک زير 5 س��ال مبتلا به 

س��وء تغذيه در قالب طرح " همس��فره" پرداخت شده است.لطفي 
افزود: 7 ميليارد و 606 ميليون ريال براي تهيه بسته هاي غذايي 
و رفع مش��کل س��وء تغذيه کودکان زير 5 س��ال در ش��ش ماهه 
نخست امسال هزينه شده است.مدير کل کميته امداد استان بوشهر 
يادآور شد: بيشتر کودکان دچار سوء تغذيه در مناطق روستايي با 
ضريب محروميت بالا س��کونت دارند که توس��ط شبکه بهداشت 
هر شهرستان شناسايي و به کميته امداد معرفي مي شوند.لطفي با 
بيان اينکه سبدهاي غذايي متناسب با نيازهاي تغذيه اي کودکان 
شامل حبوبات، غلات، لبنيات و پروتئين در دوره هاي زماني معين 

و با نظارت شبکه بهداشت در بين خانواده هايي که کودکان مبتلا 
به سوء تغذيه دارند توزيع مي شود افزود: کودکان مورد حمايت در 
طول دو دوره 6 ماهه درمان و مورد پايش و کنترل مستمر مرکز 
بهداشت قرار مي گيرند و پس از بهبودي کامل، از چرخه حمايتي 
خارج و کودکان ديگري که از مش��کل س��وء تغذيه رنج مي برند 
جايگزين مي شوند.وي در پايان سيار در رابطه با نحوه مشارکت 
خيران در طرح همسفره گفت: نيکوکاران مي توانند با مراجعه به 
س��ايت همس��فره امکان انتخاب چند سبد غذايي براي هر کودک 

به مبلغ ماهانه حداقل 72 هزار تومان را تقبل کنند.   

معاون اجتماعي س��ازمان بهزيس��تي کش��ور با تاکيد بر ضرورت 
رسيدگي به وضعيت بحراني کودکان زباله گرد گفت: بايد طي 6 
ماه آينده اين کودکان را از زباله گردي جدا کنيم و آنها را به سمت 
کارهاي سوق دهيم که آسيبي به آنها نرسد.حبيب الله مسعودي 
فريد )معاون اجتماعي سازمان بهزيستي کشور(درگفت وگوبا ايلنا 
دررابطه با فعاليت کودکان زباله گرد بخصوص در کارگاه هايي که 
قابل رصد نيستند، بيان داشت: اين کودکان اغلب در لايه هاي پنهان 
مشغول به فعاليت هستند، با توجه به اينکه کنوانسيون بين المللي 
حقوق کودک را پذيرفته ايم، مهمترين بخش اين کنوانسيون اين 
است که کودکي که زير 15 سال سن دارد، حق کار کردن ندارد. 
کودکان بين 15 تا 18 س��ال هم تا زماني که کار، س��لامت آنها را 
تح��ت تاثي��ر ق��رار ندهد اجازه کار ک��ردن دارند، بنابراين در بحث 
زباله گردي کودکان باتوجه به اينکه اين کار شايسته کودک نيست 
و شان و سلامت رواني آنها را تهديد مي کند و از همه مهمتر عواقب 
بسيار بدي در سلامت جسم آنها دارد بايد هرچه سريعتر نسبت به 
جلوگيري از اين کار اقدام شود.وي افزود: در مورد کودکان زباله گرد 
بهترين حالت اين اس��ت که خانواده آنها بررس��ي و حمايت شود و 
اگر قرار است؛ کودک کار کند بايد در يک کار تميز و بدون آسيب 
ساماندهي شود، اگرچه ممکن است در کوتاه مدت به کودکان اين 
امکانات داده شود که از دستکش استفاده کنند و يا آنها را از آسيب 

زباله هايي همچون س��رنگ حفظ کنيم، اما در نهايت بايد به اين 
وضعيت بحراني کودکان کار به طور ويژه اي رسيدگي شود، بايد 
طي 6 ماه آينده اين کودکان را از زباله گردي جدا کنيم و آنها را به 
سمت کارهاي سوق دهيم که آسيبي به آنها نرسد.وي در رابطه با 
قول وزارت بهداشت در خصوص احداث بيمارستان کودکان کار 
و خيابان و حمايت از اين کودکان بيان داشت: جداسازي کودکان 
کار از ساير کودک ها درست نيست، اعلام شد که تمام کودکاني که 
بيمه داشته باشند، مي توانند از مراکز درماني بطور رايگان استفاده 
کنند، اين در حالي است که بسياري از اين کودکان اعم از ايراني 
و يا مهاجر فاقد برگه هاي هويتي و متعاقب آن بيمه هستند.فريد 
بيان داشت: در واقع کودکان ايراني هم که بي شناسنامه هستند؛ 
مش��کلات عديده اي دررابطه با درمان دارند، نامه نگاري هايي با 
وزارت بهداش��ت داش��ته ايم و اين وزارتخانه اعلام کرده است که 
اين کودکان بايد برگه هويت داشته باشند،بعضي ها کارت ندارند 
وممکن اس��ت به تهيه آن نيز دسترس��ي نداشته باشند، بايد براي 
کودکان داراي شرايط خاص اعم ازايراني وغيرايراني شرايط خاصي 
فراهم ش��ود ويا کد خاصي به آنها داده ش��ود تا بتوانند ازخدمات 
بيمه اي ودرماني بهره مند شوند، بيمه سلامت ايرانيان تحت نظر 
بهداشت است و بايد دراين خصوص با اين وزارتخانه رايزني شود، 

البته وزارت رفاه در حال پيگيري اين مساله است.

ش��هردارتهران با بيان اينکه حجم بدهي ها حجمي نيس��ت که 
بت��وان درکوت��اه مدت آنها را کنترل کرد،اعلام کرد که حداقل 
بدهي ها در ش��هرداري تهران س��ي هزارميليارد تومان است.به 
گزارش ايس��نا،محمد علي نجفي درحاش��يه جلسه هيات دولت 
درجم��ع خبرن��گاران در خصوص تغيير مديران درش��هرداري 
گفت:نمي ت��وان گف��ت ک��ه درهيچ دس��تگاهي از ف��ردا هيچ 
ک��س را ع��وض نمي کنيم؛چ��را که اين جرياني مستمراس��ت 
واگرعمرمديريت مديران 4 س��ال باش��د به اين معنا اس��ت که 
هرس��ال 25 درص��د ازمديران بايد تغييرکنن��د.وي دررابطه با 
ع��دم تغييرمدي��ران زمان محم��د باقرقاليباف وحتي ارتقاء آنها 
اظهارکرد:بعض��ي ازمديران آقاي قاليباف مديران خوبي بودند 
وازنظرخ��ط سياس��ي ني��ز الزاما طرفدارآق��اي قاليباف نبودند.

يکي ازاولويت هاي من براي انتخاب نيرواين اس��ت که از بدنه 
ش��هرداري باش��ند.چه اصلاح طلب و چه غير اصلاح طلب که 
فک��ر مي کن��م اين روش درس��تي است.ش��هردار تهران تاکيد 
کرد:بزرگتري��ن گلايه کارکنان ش��هرداري در دوران مديريت 
قبل��ي اي��ن بود که اکثريت قريب ب��ه اتفاق مديران رده بالاي 
ش��هرداري از بيرون ش��هرداري منصوب مي شدند، بنابراين به 
نظر من ايرادي ندارد کسي که درزمان آقاي قاليباف در سمت 
پايين تري بوده،اما عملکرد مثبتي داشته، حالا ارتقاء پيدا کند.

نجف��ي دررابط��ه با تصميم ش��هرداري ته��ران براي مديريت 

بدهي ها گفت:ما روي اين موضوع بحث داريم هم روي مديريت 
بدهي ه��ا وه��م روي مديريت منابع و هم مديريت هزينه بحث 
داريم که اين مسائل بايد مورد توجه قراربگيرد،اما حجم بدهي ها 
حجمي نيست که بتوان درکوتاه مدت آنها را کنترل کرد وحداقل 
بدهي ها درشهرداري تهران سي هزارميليارد تومان است.وي 
يادآورش��د:يکي ازاولويت هاي مهم درشهرداري تهران درحال 
حاضر بحث حمل و نقل وترافيک است.شهردارتهران همچنين 
با اش��اره به جلس��ات خ��ود با وزيراقتص��اد ومحمدباقرنوبخت 
گفت:درهردوجلسه تصميم گيري شد که کميته مشترکي ايجاد 
ش��ود تا ارقام به طوردقيق اعلام ش��ود وارقامي که مورد تاييد 
طرفين است،استخراج شود که اين کار مدتي طول مي کشد.وي 
تاکيد کرد:جلسه  با آقاي نوبخت ازاين جهت مورد اهميت بود که 
اولا دررابطه با رديف هاي بودجه اي و سهم شهرداري درقانون 
بودجه سال جاري بحث شد و آقاي نوبخت قول دادند که به موقع 
پرداخت شود.درعين حال درباره احکام بودجه اي سالهاي قبل 
دررابطه با استفاده شهرداري از فاينانس صحبت شد وبازايشان 
قول دادند که امس��ال اين موارد به جريان بيفتد.ش��هردارتهران 
همچنين با اش��اره به مطرح ش��دن مباحثي درخصوص بليط 
مترودراين جلس��ات، افزود:دراين خصوص نيزقرارشد دولت يا 

به صورت نقدي يا به صورت اوراق،آنهارا ادا کند.

معاون اجتماعي سازمان بهزيستي مطرح کرد؛

سنگ اندازي براي درمان کودکان کار و خيابان!
نجفي: حجم بدهي هاي شهرداري تهران درکوتاه مدت قابل حل نيست

زخم ناسوربدهي دربهشت


